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Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi

OVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló

10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Polt Péter

legfőbb ügyész úrnak,

„AFideszes Voldemort-ügy furcsaságairól”

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr !

Mint ahogy az az elmúlt hetek sajtóhírei alapján közismert, egyes szociális szövetkezetek európai

uniós pályázatait érintő bűncselekménnyel összefüggésben megalapozott a gyanú, hogy eg y

fideszes országgyűlési képviselő , Mengyi Roland is érintett lehet az ügyben gyanúsítottként .

Mindezt megerősítette az Ön döntése, miszerint kezdeményezte a képvisel ő mentelmi jogának

felfüggesztését az Országgy ű léstől.

Az ügyben a nyomozóhatóságok eljárásával kapcsolatban több kérdés is felmerült . A nyomozók

ugyanis végigkövették az ügyet, egészen odáig, amikor sajtóhírek szerint Mengyi Roland eg y

nejlonzacskóban átvette az ötmillió forintot, a rajtaütésre azonban nem kaptak engedélyt . (Pedig

ilyen esetben mentelmi joggal rendelkező ellen is felléphettek volna.) A rajtaütés elmaradására egy

magyarázat lehetett volna: ha a teljes folyamatot végigkövetve az egész b űncselekményi hálót

feltérképezik. Csakhogy ez sem valósulhatott meg, a NAV jelzésére ugyanis a minisztériumba n

elutasították a fiktív pályázatot, így követhető pénzmozgás sem történhetett .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére
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Egy kormánypárti országgyű lési képviselő közbizalom elleni bűncselekményének megalapozott
gyanújára figyelemmel arra kérem a tisztelt legfőbb ügyész urat, hogy válaszoljon az alábbiakra :

1. Volt-e a nyomozást felügyelő ügyészségtől utasítás rajtaütésre a ken őpénz
hivatkozott átvételekor? Ha igen, miért nem hajtották azt végre? Ha nem, miért
nem adtak erre utasítást ?

2. Kezdeményezte-e a nyomozást felügyelő ügyészség, hogy a pályázatkiír ó

szervezet bonyolítsa le a pályázatokat, mivel így, a nyertes szervezeteke n

keresztül feltárhatóvá vált volna az esetleges korrupciós szál teljes egészében ?

Ha igen, akkor kinek a döntése miatt nem lett végrehajtva az utasítást? H a

nem, miért nem kezdeményezték ezt ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2016. augusztus 22 .

Dr. Tóth Bertalan
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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